
Fra: Odd Kenneth Mellingen (Odd.Kenneth.Mellingen@hfk.no)
Sendt: 18.09.2017 13:21:54
Til: 'Sigbjørn Linga'
Kopi: Per Morten Ekerhovd; Britt Karen Spjeld; Janne Værnø

Emne: SV: søknad om tilskot til arrangement
Vedlegg: image001.png
Hei.
 
Viser til dykkar førespurnad i e-post under til sak 110/17 Klage på vedtak om arrangementstilskot til nasjonale
eller internasjonale seniormeisterskap.
 
Følgjande vart vedteke:
 

Saksprotokoll i utval for kultur, idrett og regional utvikling – 13.09.2017
 
Røysting
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke.
 
Innstilling
 
Fylkesutvalet opprettheld tidlegare vedtak om avslag på søknad om støtte til senior NM i bordtennis 2017. Vurderinga
vert utvida med følgjande tekst: Søknaden er mangelfull i høve presisering av økonomi og finansiering.

 
 
Venleg helsing

Odd Kenneth Mellingen
Stabsleiar
Kultur- og idrettsavdelinga

Tlf: 55 37 80 23 | Mob: 454 88 612
www.hordaland.no

 
 
 
 

Fra: Sigbjørn Linga [mailto:linga@hf.no] 
Sendt: 18. september 2017 11:38
Til: Janne Værnø <Janne.Vaerno@hfk.no>
Kopi: Odd Kenneth Mellingen <Odd.Kenneth.Mellingen@hfk.no>
Emne: Re: søknad om tilskot til arrangement
 
Hei
 
Takk igjen. Melingen  ser vel her kva eg er på jakt etter sidan han er kopimottakar.
 
Med venleg helsing
redaktør Sigbjørn Linga
Hordaland Folkeblad, Norheimsund
Tlf. 415 66 112
linga@hf.no
 



18. sep. 2017 kl. 11.33 skrev Janne Værnø <Janne.Vaerno@hfk.no>:
 
Eg har purret fagavdelingen på dette!
 
Når det gjelder protokoll frå KURE:
Protokoll er ferdig, men pga teknisk problem i arkivsystem får vi ikkje publisert. Ta kontakt med
Odd kenneth Mellingen. Det er mulig du kan få det du trenger via han. Slik at du ikkje trenger
vente.
 
Mvh
Janne
 

Fra: Sigbjørn Linga [mailto:linga@hf.no] 
Sendt: 18. september 2017 10:14
Til: Janne Værnø <Janne.Vaerno@hfk.no>
Emne: Fwd: søknad om tilskot til arrangement
 
Hei igjen!
 
Har Espe gjeve lyd frå seg? Når saka skal opp til handsaming, er raske avklaringar avgjerande for oss.
Dei har mindre for seg etter møtet når vedtaket er gjort.
 
Med venleg helsing
redaktør Sigbjørn Linga
Hordaland Folkeblad, Norheimsund
Tlf. 415 66 112
linga@hf.no

Videresendt melding:
 
Fra: Sigbjørn Linga <linga@hf.no>
Emne: Fwd: søknad om tilskot til arrangement
Dato: 14. september 2017 kl. 21.57.45 CEST
Til: Janne.Vaerno@hfk.no
 
Hei.
 
Eg masar litt til, eg.
 
Under ser du spørsmål sendt til Hanne Espe som eg saknar ei tilbakemelding på. Har ikkje
høyrt noko frå henne. Saka er aktuell i desse dagar, så tida spelar ei rolle.
 
Med venleg helsing
redaktør Sigbjørn Linga
Hordaland Folkeblad, Norheimsund
Tlf. 415 66 112
linga@hf.no

Videresendt melding:



 
Fra: Sigbjørn Linga <linga@hf.no>
Emne: Fwd: søknad om tilskot til arrangement
Dato: 11. september 2017 kl. 12.06.56 CEST
Til: hanne.espe@hfk.no
 
Hei.
 
Me har omtala handsaminga av søknad frå Hardanger bordtennisklubb om
stønad til NM, som skal opp politisk igjen denne veka.
 
Under ser du e-postutveksling mellom Dykk og Hardanger bordtennisklubb
frå i vår. HB meiner dei har svara på alle spørsmål som vart stilte, og påpeikar
at De aldri etterlyste informasjon om finansiering.
 
Spørsmål:
• Kvifor etterspurde De ikkje informasjon om søknadssum/finansiering når De
fyrst etterlyste andre opplysingar, dersom desse mangla i saka?
• Kvifor etterspurde de annan informasjon i saka dersom De i utgangspunktet
tolka søknaden til å gjelda annonsering, som dermed automatisk skal
avslåast?
• HB viser til at det gjekk klart fram at sponsorbrevet berre var eit vedlegg til
søknaden, og at det ikkje var nokon grunn til å tru at søknaden galdt
annonsering. Dersom De var i tvil, kvifor spurde De ikkje søkjaren om dette?
 
 
Med venleg helsing
redaktør Sigbjørn Linga
Hordaland Folkeblad, Norheimsund
Tlf. 415 66 112
linga@hf.no

Videresendt melding:
 
Fra: Håvard Markhus <havard@gloria.as>
Emne: Fwd: søknad om tilskot til arrangement
Dato: 7. september 2017 kl. 11.58.54 CEST
Til: Sigbjørn Linga <linga@hf.no>, Hardanger BTK
<hardangerbtk@gmail.com>
 
 
---------- Forwarded message ----------
From: Håvard Markhus <havard@gloria.as>
Date: 2017-03-07 0:33 GMT+01:00
Subject: Re: søknad om tilskot til arrangement
To: Hanne Espe <Hanne.Espe@hfk.no>

Hei!



 
Me fekk 15 000.-  i støtte frå kommunen.
 
Mvh
Håvard  Markhus 
Hardanger  BTK
 
man. 6. mar. 2017 kl. 14.06 skrev Hanne Espe
<Hanne.Espe@hfk.no>:

Hei igjen
Har de fått tilskot frå kommunen?
 
H
 
Fra: Håvard Markhus [mailto:havard@gloria.as] 
Sendt: 2. mars 2017 13:26
Til: Hanne Espe <Hanne.Espe@hfk.no>
Kopi: Hardanger BTK <hardangerbtk@gmail.com>
Emne: Re: søknad om tilskot til arrangement
 
Hei! 
 
Her kjem svar på spørsmåla: 
 
Me fekk tildelt arrangementet i mai i fjor..
 
Det er med deltakarar frå store delar av landet - frå Rana i
nord til Kristiansand i sør, frå Bergen i vest til Sarpsborg i øst.
 
Me har over 30 frivillige med på arrangementet. Det hat gått
greitt å rekruttere frivillige både i og utenfor klubben. Me gjev
opplæring på ulike felt til alle som treng det. Særlig viktig har
opplæring av dommarane vore. Me har blant anna
gjennomført dommarkurs.
 
Både me og Norges bordtennisforbund har arbeid aktivt mot
media. Forbundet har hatt kontakt med NRK og tv2, og me
har hatt kontakt med NRK Hordaland og andre regionale og
lokale media. Me veit me får god mediedekning lokalt, men
veit enda ikkje om me får dekning nasjonalt. 
 
Næringslivet lokalt vil merka godt at 125 spelarar pluss
leiarar, trenarar, funksjonærar og andre kjem til Kvam.
 
Me håper på positiv tilbakemelding! 
 
Mvh 
Håvard Markhus 
Hardanger BTK
 
tor. 2. mar. 2017 kl. 12.28 skrev Hanne Espe
<Hanne.Espe@hfk.no>:

Hei



I samband med handsaming av søknad til dykkar
arrangement, treng eg litt meir informasjon til den politiske
saka.
Kan de sende meg skriftleg nokre kommentarar rundt
dei ulike punkta som er lista opp under helst innan i morgon
– men aller seinast sundag kveld;
 

·         Når fekk de tildelt arrangementet?

·         Kva geografisk spreiing av deltakarane har
arrangementet?

·         Kan de sei noko om rekruttering og opplæring av
frivillige?

·         Kan de sei noko om nasjonal mediedekning og
ringverknader for næringslivet?

 
Helsing Hanne
 
 
Hanne Espe
Spesialrådgjevar
Kultur og idrettsavdelinga | Idrett og friluftsliv

Tlf: 55 23 91 78 
www.hordaland.no | www.facebook.com/aktivkvardag

 
 

 

 

 

 

 


